

卫理公会以萨迦守望者 19-25/05/2022

五月第三个星期的祷告事项

1. 世界

【a】乌克兰城市马里乌波尔的捍卫者坚持了 82 天，打断了俄罗斯夺取乌克兰东部和南部大片领土的行动，与俄罗斯的和谈已被冻结。求主帮助俄乌之间的和平谈判可以重新开始，因为任何战争都要在谈判桌上结束。

(<https://www.channelnewsasia.com/world/ukraine-mariupol-defiance-changed-course-war-2689776>)

【b】南加州日内瓦台湾基督长老教会发生枪案，枪手为华裔移民，因为仇恨台湾人而作案。当天台裔医师郑达志在关键时刻为他人牺牲自己、舍命挡枪，拯救多人性命，展现基督信仰的价值。如约 15:13，耶稣说：「人为朋友舍命，人的爱心没有比这个大的！」恳请大家为受难者、伤者、受到惊吓的与会者、亲友们祷告，求神使他们的身心灵得以恢复，有平安与稳固的心去面对，并以爱去怜悯兇手！

(https://www.worldjournal.com/wj/story/121468/6318214?from=wj_hotnews_story)

2. 国家

【a】所有州属的手足口症感染人数都在增加暴增，父母受促了解症状及早带孩子治疗。求主帮助家长，幼儿园和托儿所的负责人能经常照顾园内的卫生，加强个人和孩子的卫生，避免病毒在学校内传播。(<https://news.seehua.com/?p=834504>)

【b】我国在去年面对新冠疫情冲击下，发生了超过 1585 宗澳门骗局，损失 5 亿 8088 万令吉。受害者涉及各种背景，包括专业人士、高、中产阶级及乐龄人士。求主帮助祂的子民要时刻保持谨慎，敏感，不要掉以轻心 / 贪便宜，而陷入骗局。
(<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/05/17/487042?source=lead>)

3. 教会

【a】耶稣说：“我不但为这些人祈求，也为那些因他们的话信我的人祈求，使他们都合而为一。”(约 17:20) 合一的基础是神的话，是真理的教导，是圣经的权威，是在真理上的合一。求主引导众教会都能持守圣经基要真理，要在真理上的合一。如果有人所传的耶稣和圣经所说的耶稣不一样，这就成了异端邪教，没有合一的基础了。

【b】耶稣说：“我在他们里面，你在我里面，使他们完完全全地合而为一。”(约 17:23) 当基督住在我们心中时，人们遇见我们，是遇见在我们里面的基督。求主教导我们能以耶稣为合一的基础，同有一个生命，同是神家里的人。当我们有合一见证的时候，世人就会发现基督徒不一样的生命，他们会因此被吸引来到耶稣面前，这就是一种见证。

4. 家庭

【a】家庭应该在各种事情上一起讨论和祷告。通过把祷告和经文联系起来（以弗所书 6：1-3），可以鼓励孩子请求神帮助他们服从父母。父母通过彼此敬重来显示对神的顺服（彼得前书 3：7）。当孩子看到父母也祈求神的帮助时他们会有安全感。当一家人在祷告中寻求神的喜悦时，神要奖赏整个家庭。

【b】在家庭祷告中，要记住我们的天父喜爱与孩子交谈，关心孩子们的问题。知道神保守并让我们脱离恐惧会给家庭带来珍贵的平安和合一。一起祷告允许孩子同时向在地上的父母和“阿爸，父”（罗马书 8：15）吐露心声。使家庭祷告的益处对父母孩子都带来非常大的影响。

Issachar Watchmen Methodist 19-25/05/2022

Prayer Items for 3rd week of May

1. World

[a] Defenders of the Ukrainian city of Mariupol have held out for 82 days. They have interrupted Russia's operation to seize swathes of territory in eastern and southern Ukraine, and peace talks with Russia have been frozen. Pray that the peace talks between Russia and Ukraine can be restarted because any war must end at the negotiating table.

(<https://www.channelnewsasia.com/world/ukraine-mariupol-defiance-changed-course-war-2689776>)

[b] There was a shooting at the Taiwan Presbyterian Church in Geneva, Southern California. The shooter was a Chinese immigrant who committed the crime because of hatred for Taiwanese people. That day, Taiwanese physician Zheng Dazhi sacrificed himself for others by standing against the gunmen; he saved many lives, and demonstrated the value of Christianity. As in John 15:13(NIV), Jesus said, "Greater love has no one than this: to lay down one's life for one's friends." I urge everyone to pray for the victims, the wounded, the frightened attendees, relatives and friends, asking God to restore their bodies and minds, to face them with peace and stability, and to show mercy to the murderers with love! (https://www.worldjournal.com/wj/story/121468/6318214?from=wj_hotnews_story)

2. Country

[a] Hand, foot and mouth disease cases are on the rise in all states, and parents are urged to recognize the symptoms and take their children for treatment as soon as possible. May the Lord help parents, kindergarten and nursery school leaders to take care of the hygiene in the kindergarten, reinforce hygiene practices of individuals and children, and prevent the spread of the virus in the school.

[b] Due to the COVID-19 pandemic last year, more than 1,585 Macau scams cases have occurred, amounting to a loss of RM580.88 million. Victims involved in the scam come from a variety of backgrounds, including professionals, high and middle class, and senior citizens. Pray for the Lord to help His people to always be cautious and sensitive, not to take it lightly/covet and fall into deception.

3. Church

[a] Jesus said, "'My prayer is not for them alone. I pray also for those who will believe in me through their message, that all of them may be one, ' (John17:20 NIV) The foundation of unity is the word of God, the teaching of truth, unity in the truth. Pray that the Lord will guide all churches to uphold the basic truths of the Bible and to be unified in truth. If the Jesus preached by someone is different from the Jesus described in the Bible, it becomes a heresy, and there is no basis for unity.

[b] Jesus said, "I in them and you in me—so that they may be brought to complete unity. " (John 17:23 NIV) When Christ dwells in us, people who meet us will also see Christ in us. Ask the Lord to teach us that we can have Jesus as the foundation of our unity as members of God's family. When we have a unified testimony, the world will discover the different lives of Christians, and they will be drawn to Jesus because of our testimony.

4. Family

[a] Families should discuss and pray together on various matters. By connecting prayer and scriptures (Ephesians 6:1-3), children can be encouraged to ask God to help them obey their parents. Parents show obedience to God by honouring one another (1 Peter 3:7). Children feel secure when they see their parents pray for God's help. When a family seeks God's favour in prayer, God will reward the whole family.

[b] In family prayer, remember that our Heavenly Father loves to talk to, and care for His children. Knowing that God keeps us and frees us from fear brings precious peace and unity to the family. Praying together allows children to speak their hearts out to both their earthly parents and to "Abba, Father" (Romans 8:15). Bringing the good of family prayer into the family will bring about greater good to both parents and children.

Isakhar Pengawal Methodist 19-25/05/2022

Doa minggu ketiga Mei

1. Dunia

[a] Askar-askar Mariupol di Ukraine telah bertahan selama 82 hari, mengganggu rampasan Rusia ke atas kawasan besar di timur dan selatan Ukraine, dan rundingan damai dengan Rusia telah dibekukan. Berdoa agar rundingan damai antara Rusia dan Ukraine dapat dimulakan semula kerana sebarang peperangan mesti berakhir di meja rundingan. (<https://www.channelnewsasia.com/world/ukraine-mariupol-defiance-changed-course-war-2689776>)

[b] Berlaku tembakan di Gereja Presbyterian Taiwan di Geneva, California Selatan. Penembak adalah seorang pendatang Cina yang melakukan jenayah itu kerana kebencian terhadap warga Taiwan. Pada hari yang sama, doktor Taiwan Zheng Da Zhi mengorbankan dirinya untuk orang lain pada saat genting, memberikan nyawanya untuk mempertahankan senjata, menyelamatkan banyak nyawa, dan menunjukkan nilai agama Kristian. Seperti dalam Yohanes 15:13, Yesus berkata, "Jika seseorang mati bagi sahabat-sahabatnya, hal itu menunjukkan bahawa dia orang yang paling mengasihi mereka." Memohon semua orang berdoa untuk mangsa, yang cedera, hadirin yang ketakutan, saudara-mara dan sahabat handai, meminta Tuhan untuk memulihkan tubuh dan jiwa mereka Dipulihkan, hadapinya dengan kedamaian dan kestabilan, dan tunjukkan belas kasihan kepada pembunuh dengan kasih sayang! (https://www.worldjournal.com/wj/story/121468/6318214?from=wj_hotnews_story)

2. Negara

[a] Jangkitan penyakit tangan, kaki dan mulut semakin meningkat di semua negeri, dan ibu bapa digesa memahami simptomnya dan membawa anak-anak mereka untuk mendapatkan rawatan secepat mungkin. Semoga Tuhan membantu ibu bapa, pemimpin tadika dan taska untuk menjaga kebersihan di tadika, mengukuhkan kebersihan individu dan kanak-kanak, dan mencegah penularan virus di sekolah. (<https://news.seehua.com/?p=834504>)

【b】 Disebabkan kesan wabak virus COVID-19 di negara kita tahun lepas, lebih daripada 1,585 penipuan Macau berlaku, dengan kerugian RM580.88 juta. Mangsa melibatkan pelbagai latar belakang, termasuk profesional, tinggi, kelas pertengahan dan warga emas. Berdoalah agar Tuhan membantu umat-Nya untuk sentiasa berhati-hati dan peka, tidak mengambil mudah/diingini dan terjerumus ke dalam penipuan. (<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/05/17/487042?source=lead>)

3. Gereja

[a] Yesus berkata, "Aku berdoa bukan untuk mereka sahaja, tetapi juga untuk semua orang yang percaya kepada-Ku melalui perkhabaran mereka." (Yohanes 17:20) Asas kesatuan ialah firman Tuhan, iaitu kebenaran Ajaran alkitab adalah kuasa alkitab dan kesatuan dalam kebenaran. Berdoalah agar Tuhan akan membimbing semua gereja untuk menegakkan kebenaran asas Alkitab dan bersatu dalam kebenaran. Jika Yesus yang dikhotbahkan oleh seseorang berbeza daripada Yesus yang diterangkan dalam Alkitab, ia menjadi palsu dan tidak mempunyai asas untuk bersatu.

[b] Yesus berkata, "Aku di dalam mereka, dan kamu di dalam Aku, supaya mereka menjadi satu sepenuhnya." (Yohanes 17:23) Apabila Kristus tinggal di dalam hati kita, apabila orang bertemu kita, mereka bertemu Kristus di dalam kita. Mintalah Tuhan untuk mengajar kita bahawa kita boleh menghidupkan Yesus sebagai asas kesatuan, untuk mempunyai kehidupan yang sama, dan menjadi ahli keluarga Tuhan. Apabila kita mempunyai kesaksian yang bersatu, dunia akan menemui pelbagai kehidupan orang Kristian, dan mereka akan tertarik kepada Yesus kerana kesaksian kita.

4. Keluarga

[a] Keluarga hendaklah berbincang dan berdoa bersama dalam pelbagai perkara. Dengan mengaitkan doa dengan kitab suci (Efesus 6:1-3), kanak-kanak boleh digalakkan untuk meminta Tuhan untuk membantu mereka mematuhi ibu bapa mereka. Ibu bapa menunjukkan ketaatan kepada Tuhan dengan menghormati satu sama lain (1 Petrus 3:7). Anak-anak berasa selamat apabila melihat ibu bapa mereka berdoa memohon pertolongan Tuhan. Apabila sebuah keluarga memohon keredhaan Tuhan dalam doa, Tuhan akan memberi ganjaran kepada seluruh keluarga.

[b] Dalam doa keluarga, ingatlah bahawa Bapa syurgawi kita suka bercakap dan mengambil berat tentang anak-anakNya. Mengetahui bahawa Tuhan memelihara kita dan membebaskan kita daripada

ketakutan membawa keamanan dan perpaduan yang berharga kepada keluarga. Berdoa bersama membolehkan kanak-kanak meluahkan isi hati mereka kepada kedua ibu bapa duniawi mereka dan kepada “Abba, Bapa” (Roma 8:15). Membawa manfaat doa keluarga memberi impak yang besar kepada ibu bapa dan anak-anak.

